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Abstract (en)
[origin: CN204174677U] The utility model relates to a sanitary water faucet (1). The sanitary water faucet comprises a water faucet body (3), a
middle support (2) and a sanitary embedded part (6), wherein a body inner cavity of the water faucet body is led to a water outlet (5), the middle
support (2) can be fixed in the water outlet (5), and the embedded part (6) can be embedded in the open flow-out end side of the middle support
(2) and fixed in the open end side. The sanitary water faucet is characterized in that the middle support (2) is connected or can be connected with a
guided water hose in a pipe inner cavity (4) of the water faucet body (3) on the inflow side.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine sanitäre Auslaufarmatur (1) mit einem Armaturenkorpus (3), dessen Korpus-Inneraum in einem Wasserauslauf (5) mündet,
mit einem Zwischenhalter (2), der (2) im Wasserauslauf (5) befestigbar ist und mit einem sanitären Einsetzteil (6), das in die offen ausgebildete
abströmseitige Stirnseite des Zwischenhalters (2) einsetzbar und darin fixierbar ist. Für die erfindungsgemäße Auslaufarmatur ist kennzeichnend,
dass der Zwischenhalter (2) zuströmseitig mit einem, im Rohr-Innenraum (4) des Armaturenkorpus (3) geführten Wasserschlauch verbunden oder
verbindbar ist (vgl. Fig. 4).
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